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Megőrölték a Gabonát 
röplabda 

Medikémia Sxeged-
NYVSC Szabolcs Gabona 

3.-0(2,4, 12) 

F é r f i m é r k ő z é s . Sze-
ged, 4 0 0 nézö. Vezette: 
Horváth, Pelikán. 

M e d i k é m i a S z e g e d : 
Petheö, Schildkraut, Szaj-
fu l in , BERKES, CSÍKOS, 
MELNICSUK. Csere: Ne-
b o t o v , l l r f i , P é t e r f y . 
Edzá: Nyári Sándor, Nus-
ser Elemér. 

NYVSC Szabolcs Gabo-
n a : G e b h a r d t , Kuznye-
cov, Pál, Pampuch, DRO-
TÁR, Bugyi. Csere: Hor-
váth G., Horváth L Edző: 
Balázs István. 

A Magyar Kupa negyed-
döntőjének első mérkőzését 
játszották tegnap az újszegedi 
arénában, melynek apropóján 
a Medikémia Szeged férfi 
röplabdacsapata az NYVSC 
együttesét fogadta. A találko-
zó előtt Nyári Sándor, a „ve-
gyészek" mestere a követke-
zőképpen ítélte meg az esé-
lyeket: - Egyértelműen 3:0-
ás győzelmet várok most, s a 
nyíregyházi visszavágón is. 

Lehet, hogy a hazai ked-
vencek hallgatóztak, mert az 
első szett a szegedi „forgató-
könyv" szerint alakult. 
Schildkraut ásza adta meg az 
alaphangot és 8:0-ig meg 
sem állt a Tisza-parti legény-
ség, mely a játék minden ele-
mében a szabolcsiak fölé 
nőtt. A vendégek ezután 
szerzték első pontjukat, 
amely a játszma hajrájáig 
egyedül árválkodott, 14:1 
után akadt csak társa egy 

Kuznyecov-ász „személyé-
ben". Az NYVSC - ha léte-
zik ilyen paradoxon - még a 
minimálisnál is kisebb elle-
nállást fejtett ki a Mediké-
miával szemben. 

Nagy meglepetésre a má-
sodik szett első három pontját 
a Szabolcs Gabona érte el, a 
hazaiak csak ezután ébredtek 
- megfogadva a lelátóról ér-
kező tanácsot - és fordítottak 
5:3-ra. Még egy negyedik 
pontra is futotta Drotárék 
erejéből (5:4), utána viszont a 
Medikémia-henger alatt talál-
ták magukat - s ez malomke-
rekeket megszégyenítően 
megőrölte a Gabonát. 

A harmadik játékban is a 
vendégek szerezték az első 
pontokat (0:2), de ez az „ál-
moskönyv" szerint nem sok 
jót ígért nekik a folytatásra. 
A Szeged pillanatok alatt 
egyenlített (2:2), s 7:4-re, 
majd l l :6-ra meglépett. A 
cserék azonban összekuszál-
ták a medikémiás sorokat, s a 
megingásokat kihasználva az 
ellenfél ll:10-re feljött. Mie-
lőtt megijedhettünk volna 
Melnicsuk ásszal „köszönt" a 
nyírségieknek, és innen már 
hozta a meccset a Medikémia 
Szeged - alig több, mint egy 
óra alatt. 

Nyári Sándor: - A har-
madik játszmában a cserék-
kel nem volt szerencsénk és 
ekkor a Nyíregyháza is jól 
röplabdázott. Ugy gondolom, 
a továbbjutásunkat nem fe-
nyegeti veszély... 

Balázs István: - Interli-
gányi különbség volt a két 
együttes között. 

A visszavágó január 21-
én, kedden Nyíregyházán 
lesz. 

I. P. 

MORTONS 

Weste)900GSM 
•Mobil 

Távközlési Rt. 

TAXII 

Széchenyi 

tér 17. 

Edzőváltás 
a KSZSE-nél 

kézi labda 

• Munkatársunktál 
A K é z i l a b d a S z e g e d 

Sportegyesület elnöksége ér-
tékelte az NB I/B-s felnőtt 
női kézilabdacsapat őszi tel-
jesítményét és megállapítot-
ta, hogy az eredeti célkitűzé-
sektől a játék színvonalában, 
pontszámban és helyezésben 
is jelentősen elmaradt (az 
őszi 13 forduló után: 9. hely, 
4 győzelem, 2 döntetlen, 7 

vereség, 243-275-ös gólkü-
lönbség, 10 pont, kevesebb 
mint ötven százalékos pro-
dukció) a gárda. Ezért Poro-
bic Haris edzővel — az eddigi 
munkája elismerésével - kö-
zös megegyezéssel szerző-
dést bontott a KSZSE. A 
bajnokság tavaszi idényére a 
csapat szakmai munkájának 
irányításával Szabó József 
szakedzőt, a JATE Testne-
velési Tanszékének vezető-
jét kérte fel és bízta meg az 
elnökség. 

Pick Szeged-Szolnok 
Magyar Kupa férfi kézilabda-mérkőzés 

szerdán, 18.30 órakor, 
a TELIN TV-ben 

§ jmcDiKÉmm] 
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A u t ó h ó r u s z K f t . 
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S z e g e d , Moszkvai krt. 3 0 . 

Éfa v / PUMA 
PWWi ' Takaréktár utca 1. 

S z e g e d , K ö l c s e y u. 10. 

Autómobil Vegyi Kft. 
Szeged. Acél u. 27/C 

Nap Bútorbolt 
• 'W' Szeged, Dorozsmai út 14. 

Verebes: Csak a megtanultakat 
lehet számon kérni 

.,Uraim, nálam nincs középszer!" (Fotó: Gyenes Kálmán) 

labdarúgás 

Ahogyan m á r ko ráb -
ban is jeleztük, Verebes 
Jázsef mes te redző ked-
den Szegedre é rkeze t t , 
hogy munkába álljon az 
NB III Alföld csopor t já -
ban hatodik helyen állá 
SZEAC c s a p a t á n á l . A 
s z a k m a i i g a z g a t ó t 
( többirányú elfoglal tsá-
g á n a k megfelelően ez a 
titulusa) dr . Ványai Éva 
a lpo lgármes te r köszön-
töt te h i v a t a l á b a n , ahol 
fe le levení te t ték Szeged 
focimúltját, s a közeljö-
vő f e l a d a t a i r ó l beszél -
tek. 

A polgármesteri hivatal-
ból a Royal szállóba vitt Ve-
rebes József útja, ahol sajtó-
tájékoztatón mutatkozott be 
a szegedi és más városbéli 
médiának, a meghívott ven-
dégeknek. A hallban Németh 
István, a szállodát üzemelte-
tő Eurásia Kft. ügyvezető 
igazgatója fogadta az érke-
zőket, akiket később pezsgős 
pohárköszöntővel biztatott 
szólásra. 

Bevezetőként Bereczk Im-
re, a SZEAC elnöke üdvö-
zölte a megjelenteket, s is-
mertette, voltaképpen mi ve-
zérelte abbéli szándékában, 
hogy Szegedre csalogassa a 
„Mágust". Bevezetőként 
megtudtuk, hogy NB l-es 
csapatnál játszó labdarúgók-
kal bővül a keret. Közülük 
Lehota Istvánt (Stadler FC), 
aki ott volt az eseményen, be 
is mutatta az elnök. (A má-
sik focistával, a 19 éves 
MTK-s Babos Áronnal a 
délutáni edzésen találkoz-
tunk.) 

Verebes József ezután fe-
lidézte pályafutásának egy-
egy állomását, elmesélte, hol 
és hogyan érte el sikereit, 
majd interjút adott lapunk-
nak. 

9 Kiderült, hogy a jelen-
legi kilencpontos hát-
rányból - a Csont FC 
bajnokságból való végle-
ges törlése miatt - több-
pontos hátrány is lehet, 
amit viszont 13 meccsen 
nagyon nehéz lesz ledol-
gozni... Mi erről a véle-
ménye? 
- Valóban kemény meg-

próbáltatás vár ránk, mert ha 
mi száz százalékos teljesít-
ményt is nyújtunk, könnyen 

megeshet, hogy mégis a ri-
válisunk ér elsőként célba, s 
számunkra csupán óhaj ma-
rad a bajnoki cím. 

• Ha ne adj' Isten így 
történne, akkor is lehet-
séges az Ön által említett 
hosszan tartó „házas-
ság"? 
- Részemről semmikép-

pen sem azon múlik a dolog, 
hogy felkerül-e a csapat az 
NB II-be, vagy sem. Minden 
a realitásoktól függ. A Be-
reczk úrral történt beszélge-
tések azt mondatják velem, 
hogy a SZEAC-nál meg le-
het teremteni az optimális, 
profi körülményeket, ame-
lyek biztosítékai a megfelelő 
szakmai munkának. Ezzel ki 
lehet, ki kell hozni a maxi-
mumot a csapatból. 

• Bizonyára tisztában 
van vele, hogy a város-
ban mennyire vágynak 
már a jó foci, az NB I 
után, s ezt most Verebes 
Józseftől várják... 
- Szeged - s ezt nem ud-

variasságból mondom - cso-
dálatos város! Az ország na-
gyot alkotó szürkeállomá-
nyának jelentős része itt hal-
mozódik fel, ám a kultúra 
mellé a jó foci is elkelne. 
Már évekkel korábban ta-
pasztaltam, de most, itt, kö-
rünkben is érzem a sportág 
iránti szeretetet, az érte való 
aggódást, azt, hogy a város 
igenis akarja az első osz-
tályt. Igaz, a SZEAC-ot 
most csak Bereczk úr támo-
gatja, ám később nagyobb 
összefogás szükséges a ter-
hek viseléséhez. 

9 A csapat, bár még nem 
ismeri a játékosokat, erő-
sítésre szorul. Mennyi 
időt szán a társaság fel-
térképezésére? 
- Legfeljebb egy hetet, de 

az is lehetséges, hogy há-
rom-négy nap alatt „képbe 
kerülnek" a focisták. A maj-
dani játékrendszerről, arról, 
hogy kit melyik poszton sze-
repeltetek, ezután döntök. 
Elvem, amihez makacsul ra-
gaszkodom: amit megtaní-
tunk, csak azt kérhetjük szá-
mon! Én a magyar labdarú-
góknak, tehát a SZEAC játé-
kosainak is mindent meg tu-
dok tanítani - feltéve, ha ők 
is akaqák. A másik lényeges 
dolog: aki nem arra húzza a 
szekeret amerre én mutatom, 
attól két perc alatt egyszer és 
mindenkorra elköszönök! 

9 Megeshet, hogy a je-

lenlegi játékosállomány-
ból nem mindenki marad 
a keretben? 
- Amíg nem tájékozó-

dom, addig erre a kérdésre 
nem tudok válaszolni. 
Igyekszem mielőbb minden-
kinek megtalálni a számára 
leginkább megfelelő posztot, 
előfordulhat tehát, hogy ná-
lam mást játszik majd, mint 
korábban. Ugyancsak lénye-
ges, s ezt közlöm a csapattal 
is, nálam nincs középszer, az 
„igen is, meg nem is" hoz-
zállást nem tűröm! 

Délután a Tisza-parti sta-
dionba ment Verebes József, 
ahol hangulatos anekdotá-
zással mutatkozott be a csa-
patnak, amely kétkapus já-
tékkal viszonozta az ismer-
kedést. 

Cél: az élvonal! 
A sajtótájékoztatót köve-

tően Bereczk Imrét, a SZE-
AC elnökét a terveiről fag-
gattuk. 

9 Elnök úr! Milyen cél-
jaik vannak a Tisza-parti 
focival? 
- Szeretnénk NB l-es csa-

patot csinálni Szegeden -
kezdte Bereczk Imre ami-
hez komoly gazdasági érde-
keink fűződnek. Az NB III-
nak nincs hír-, illetve rek-
lámértéke, a másod- és az el-
sőosztály az már más. Ha 
nincs élvonal, akkor ez csak 
játék - bár kétségtelenül na-
gyon szép - és nem érdemes 
ennyit áldozni rá. 

9 Verebes József neve 
garancia az előrelépésre, 
az NB II-re? 
- Természetesen. Elég, ha 

csak eddigi eredményeire 
gondolunk, válogatott és 
klubszinten egyaránt. Nem 
vagyunk türelmetlenek; ha 
nem nyerjük meg a bajnok-
ságot, s maradni akar, sem-
mi akadálya, csak rajta mú-
lik. Elképzelésem szerint a 
másodosztályba való feljutás 
után két éven belül már az 
NB I-be kell jutnia a SZE-
AC-nak. 

9 Mennyi az esély arra, 
hogy már most kvalifi-
kálja magát az együttes 
az NB Il-be? A hírek sze-
rint ugyanis - a Csont 
FC kizárása miatt - a 9 
pontos hátrány 11-re 
nőtt. Bár tény, hogy ez 
még nem végleges... 
- Ha a Csont-ügyet a 

sportszerűség szellemében 

bírálja el az MLSZ (a SZE-
AC ugyanis megverte a Kis-
szállást, s így hátrányba ke-
rülne azokkal szemben, akik 
vereséget szenvedtek a 
Csont FC-től), már három év 
múlva NB l-es meccset ját-
szunk Szeged valemelyik 
stadionjában. Ez azt jelenti, 
visszautalva az előzőekre, 
hogy már az idén feljutunk a 
második vonalba. 

Vita helyett 
tárgyalást 

A sajtótájékoztatón dr. 
Szilvásy László, a képviselő-
testület sportbizottságának 
elnöke a következőket vetet-
te fel: 

- Úgy tudom, hogy a pol-
gármester úr - aki a Kiskun-
dorozsma SK elnökségi tag-
ja - megígérte az NB Il-es 
csapat vezetőinek, hogy 
használhatják mind edzésre, 
mind mérkőzésre a Kincstári 
Vagyoni Igazgatóság tulaj-
donában lévő és a sportigaz-
gatóság által üzemeltetett 
Felső Tisza-parti stadiont. 
Mi történik akkor, ha a két 
csapat programja átfedés 
van? 

Az elhangzottakra Be-
reczk Imre, a SZEAC elnöke 
válaszolt: 

- Ha nem zavarja a mi 
programunkat, akkor edzhet 
a stadionban a Dorozsma is. 
Ha azonban ütközik az 
edzés, vagy a mérkőzés idő-
pontja, akkor nekünk szerző-
dés szerint elsőbbségünk 
van. Egyébként is én szemé-
lyesen több kiló festéket 
adományoztam a stadion 
festéséhez. Addig azonban, 
ameddig nincs a tulajdonom-
ban a stadion, többet nem 
költök rá. A létesítmény sor-
sa rövidesen végleg eldől, s 
ha nekünk ítélik a stadiont, 
akkor ott rajtunk kívül sen-
kinek nincs keresnivalója... 

A fentiekhet kértük dr. 
Szilvásy László véleményét. 

- A stadiont a város is 
igényelte, s a törvény előírá-
sai szerint őt illeti meg a tu-
lajdonjog - mondta. - Amíg 
azonban ez tisztázódik, ad-
dig is, ha ütközések vannak, 
a vita helyett le kell ülni tár-
gyalni, úgy, ahogy ezt a 
Sportcsarnok műsorának ki-
alakításánál tették... 

Gyürki Ernő 
Imre Péter 

P. Sándor Jázsef 

kézi labda 

• Munka tá r sunk tó l 
Az elmúlt szerdán Szol-

nokon a kézilabda Magyar 

Ma, 17 órakor 

Pick Szeged-Szolnok 
Kupa első összecsapásán 
27-27-es döntetlent já t-

szott a hazaiakkal a Pick 
Szeged fér f i gárdá ja . A 

visszavágót ma. 17 órától 
az újszegedi Sportcsarnok-
ban tartják. 

A Bajnokok Ligájában 
nyolc közé kerülés után az 
MK-ban is továbblépést 
vár a szegedi klubvezetés. 

reflektor 

Erös emberek 
vetélkedése 

• Munkatársunktól 
Komoly erőpróbának vet-

hetik alá magukat hazánk 
erős emberei: Fekete László 
szervezésében tavasszal öt 
nagyvárosban (Győr, Kapos-
vár, Székesfehérvár, Buda-
pest, Miskolc, Szeged) meg-
rendezik a „Magyarország 
legerősebb embere" ver-
senyt. A szegedi döntőt má-
jus 31-én tartják. A verseny-
számok: 6 db. söröshordó 
(65 kg) felrakása teherautó-
ra, 20 kg-os súly előretartá-
sa, farönknyomás, golyó-
emelés (induló súly: 90 kg), 
20 db. 80 kg-os súly cipelé-
se. A döntőt június 21-én, 
Budapesten bonyolítják le. 
Érdeklődni lehet: a 88-474-
919-es, valamint a 06-30-
462-575-ös telefonszámon. 

A Csanytelek 
is elkezdi 

• Munkatársunktól 
A Csanytelek megyei elsó 

osztályú labdarúgócsapata is 
elkezdi a tavaszi szezonra a 
felkészülést: az első edzés 
január 17-én, pénteken 16 
órakor lesz a helyi sportpá-
lyán, ahová vátják az együt-
tes játékosait. Az edző to-
vábbra is Mihály Ferenc. Ezt 
követően, 18 órakor tartja 
közgyűlését a sportegyesü-
let, melyen jelentős változá-
sok várhatók. A vezetőség 
ezúton kéri a tagokat, hogy 
jelenlétükkel segítsék a 
munkát. 

Focifesztivál 
• Munkatársunktól 

Teremlabdarúgó tornát 
rendez február 1-2-án az Eu-
rosport Áruház, az Aréna 
Sportbolt, a Délmagyaror-
szág Kft. és a Szeged Városi 
Sportigazgatóság az 1985 és 
1986. január 1-je után szüle-
tett fiúk részére. A rendezők 
Csongrád megyei iskolák és 
egyesületek korosztályos 
csapatainak jelentkezéseit 
várják. Külön emelné a via-
dal rangját, ha minél több 
vásárhelyi, szentesi, mind-
szenti, stb. gárda venne részt 
a tornán. Nevezési határidő: 
1997. január 27. A jelentke-
zéseket a következő címre 
kell eljuttatni: Szeged Városi 
Sportigazgatóság, 6726 Sze-
ged, Temesvári krt. 33. Tele-
fonon érdeklődni Tamá_i 
Sándornál és Papp Istvánnál 
lehet a 62-436-386-os szá-

Lipcsei Péter 
a Nagoyáé 

• Porto (MTI) 
Hosszú hetek vajúdása 

után kedden már 9Q százalé-
kos bizonyossággá vált, 
hogy Lipcsei Péter négy hó-
napon keresztül Japánban, a 
Nagoya Grampus Eightben 
folytatja pályafutását. 

- Hétfő este kaptam a 
hírt, hogy az FC Portótól 
kölcsönben mehetnék Nago-
yába - mondta Lipcsei Péter 
az MTI-nek. - Nem sokat 
haboztam, így a dolgok mai 
állása szerint július elsejéig 
„kölcsöngyerek" leszek. A 
héten várhatóan német föl-
dön vizsgál meg egy orvosi 
„team", mely kimondja, 
hogy egészséges vagyok. 
Ekkor a Nagoya is lép. A lá-
bam tökéletes, én legalábbis 
így érzem. Részemről nincs 
akadálya a japán útnak. 


